
Radny Rady Miasta Gliwice                                                             Gliwice, dnia 27.12.2024 r.  

Łukasz Chmielewski  

 

 

 

Szanowny Pan Jarosław Zięba 

Zastępca Prezydenta Miasta Gliwice  

 

 

ZAPYTANIE 

 

Dot. przyszłości nieruchomości przy ul. Pszczyńskiej 80.  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

zwracam się na prośbę mieszkańców nieruchomości przy ul. Pszczyńskiej 80, która 

jest w stanie katastrofalnym. Podczas odwiedzenia w/w nieruchomości w terenie pozostaje mi 

jedynie stwierdzić, że jej stan jest tragiczny i wymagający generalnego remontu. Pozostaje mi 

jednocześnie stwierdzić, że nie sądziłem, iż na terenie Gliwic mieszkańcy mogą żyć w takich 

warunkach.  

Mając na uwadze powyższe, proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Jakie kierownictwo miasta ma plany w stosunku do nieruchomości przy  

ul. Pszczyńskiej 80? 

2. Jaki jest stan prawny w/w nieruchomości? 

3. Czy jest planowane natychmiastowe wysiedlenie mieszkańców z w/w 

nieruchomości?  

 

 

Z wyrazami szacunku,  

 

Radny Rady Miasta Gliwice 

Łukasz Chmielewski 

 

 


